
KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ

Szervezetfejlesztésért felelős referens
2024. november 26. - 2025. február 15.

Eseménynaptár

Tevékenység Dátum Személyek

Kari Tanács 2024. december 4. Kari Tanács delegáltak

Szervezetfejlesztési Bizottság
ülés 2024. december 9. Gombás András, Novák Zsófia,

Kisteleki Lea, Kiss Bence László

EHÖK Küldöttgyűlés 2024.december 18. EHÖK Küldöttgyűlésbe delegált
képviselők

Választmányi ülés 2025. január 28. Választmányi tagok

Kari Tanács 2025. január 29. Kari Tanács delegáltak

Gazdasági Bizottság ülés 2025. február 11. Nováki Lóránt, Gombás András,
Koszta Benedek, Szabó Nándor

Kari Tanács hallgatói frakció
megbeszélés 2025. február 11. Kari Tanács hallgatói delegáltak

Kari Tanács 2025. február 12. Kari Tanács delegáltak

Belső működés
A legutóbbi Küldöttgyűlés óta eltelt időben sikerült további fejlődést elérni a Bizottságok kialakítá-
sával kapcsolatban. A januárban elküldött kérdőívek alapján 15 hallgatót delegáltunk a különböző
bizottságokba a január végén megtartott Választmányi ülésen, a bizottságok közül néhány már meg-
tartotta az első ülését az új tagok bevonásával. Fontosnak tartom, hogy az eddigiek mellett több új
képviselő is bevonódjon a bizottságok munkájába fokozatosan, ezzel a szakterület tudását és rálátá-
sát szélesítve. Több bizottság már elkészítette a féléves stratégiáját, a Szervezetfejlesztési Bizottság
elnökeként az általam kitűzött fókuszpontok egy újabb belső, a szervezet működésével foglalkozó work-
shop megrendezése és a választási események támogatása, kommunikálása a hallgatók felé. Ezen kívül
amennyiben bármi egyéb ötlet felmerül, szívesen fogadom, és törekedni fogok a javasoltak megvalósí-
tására. A Bizottságok mellett a tisztségviselő váltásoknál szükséges tudásátadásra is kiemelt figyelmet
fordítok a félév folyamán, ehhez az egyik első lépésként a tisztségviselői kisokos (nem végleges név)
kialakításán dolgoztam. A fogyasztható, esetleg szép kivitelezéshez a Szervezetfejlesztési Bizottságot
szeretném aktívan bevonni. A fentiek mellett ugyan apróságnak számít, de szeretném meghonosítani az
írásban feltett kérdések intézményét, így a felszólalástól tartó képviselők számára megkönnyíthetnénk
az aktív bevonódást. Megfigyelésem szerint az újonnan érkező képviselők egy része nem tud felszó-
lalni, viszont az ő bevonódásukat is kifejezetten fontosnak tartom, hiszen több szem többet lát, ha az
egyes működések ellenőrzéséről van szó. Emellett felmerülnek olyan kérdések is gyakran, amelyekre
a tisztségviselő nem tud fejből választ adni, ilyenkor a pontos válasz és a Küldöttgyűlés megfelelő
tájékoztatása érdekében is előnyös lehet, ha a válaszadónak lehetősége van előkészíteni a szükséges
információkat.
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Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra ér-
kező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal!

Saly Eszter
Szervezetfejlesztésért felelős referens
ELTE TTK HÖK
szervezetfejlesztes@ttkhok.elte.hu
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